
Wniosek  

z dnia 8.04.2019 

podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

 

 

 

Po konsultacjach z Radą Osiedla Stare Miasto  proszę o ujęcie w planach 

remontowych miasta w ramach wolnych środków remontu chodnika na ul. 

Skarbowej ( na przeciw ZS nr. 1) 

Trakt jest bardzo często uczęszczaną drogą łączącą ul. Spółdzielców z centrum 

Starego Miasta, jest w bardzo złym stanie i stanowi zagrożenie dla osób nim się 

poruszających.  

Nadmieniam, że remont był ujęty jako zadanie zgłoszone do budżetu 

obywatelskiego 2019 i uzyskał bardzo dużą liczbę głosów tj. 151. W imieniu 

osób głosujących na to zadanie oraz pozostałych mieszkańców ul. Spółdzielców 

proszę o pozytywne rozpatrzenie wniosku.  

 

 

Z poważaniem 


